
KS BERIČEVO-BRINJE

Novi Ijudje rešujejo probleme
Volitve delegacij za zbore

občinske skupščine, in skup-
ščin SIS so uspešno izvedene.
V krajevni skupnosti Beričevo-
Brinje je bila udeležba obča-
nov že po tradiciji zelo visoka
(97%). S tem so krajani izrazili
zaupanje novim delegatom, ki
jih bodo v naslednjih štirih le-
tih zastopali v skupščinah. Tu-
di delegati so svoje nove za-
dolžitve resno sprejeli.

Člani delegacije za zbor kra-
jevnih skupnosti so se na svoji
prvi seji 18. marca dogovorili o
načinu dela in o sodelovanju z
vsemi samoupravnimi organi v
krajevni skupnosti, organizaci-
jami in občani. Kakorže prejš-
nja delegacija se bo tudi no-
voizvoljena sestajala vsaj en-
krat mesečno in obravnavala
gradivo za seje občinske in
mestne skupščine, o vseh
vpraSanjih, ki so za krajane
Bričevega in Brinja še posebej
zanimiva, pa bo organizirana
skupna razprava s člani sveta
KS, skupščine in ustreznih ko-
misij, po potrebi pa tudi na
zborih Krajanov Sodeč po do-'
sedanjih izkušnjah bodo to
predvsem vprašanja kmetijstva
in zemljiške politike, urbani-
stični in zazidani načrt (že dol-
go nerešen problem, ki pa ne
daje veiikih upov, dokler se ne
rešijo globalna vprašanja v ok-
viru projekta Ljubljana 2000,
saj je industrijski kompleks
okrog Belinke in novi v coni
Dol-Dolsko, pomemben tudi
za Beričevo in Brinje), davčna
politika ipd.

V krajevni konferenci SZDL
pa že poteka evidentiranje za
člane sveta in skupščine KS,

komisij ter organov krajevne
organizacije SZDL, ker vsem
letos poteče mandat. Priprav-
Ijajo tudi spremembe statuta
krajevne skupnosti, ki naj bi ga
prilagodili dejanskemu stanju
in potrebam delovnih Ijudi in
občanov v krajevni skupnosti
Javna skrivnost je, da ima veči-
na Ijubljanskih krajevnih skup-
nosti zelo podobne statute, ne
glede na siceršnje razlike v or-
ganiziranosti, leritoriju in
strukturi prebivalstva. Tako
ima KS Beričevo-Brinje v svo-
jem statutu hišne svete, ulične
odbore ipd., kar ni potrebno
glede na to, da gre za dve vasi,
v kateri prevladujejo indivi-
dualne hiše, v treh zgradbah.
ki so v družbeni lasti, pa so po
2 ali 3 družine. Vprašljiva je

tudi potrebnost številnih komi-
sij in odborov pri svetu KS,
skupščini in posebej pri druž-
benopolitičnih organizacijah.
če vemo, da jih je od predvide-
nih v statutu ustanovljenih po-
lovica, od teh pa jih koristno
dela le nekaj. Ce upoštevamo,
da od skupno pribl. 600 prebi-
valcev dela pri krajevni skup-
nosti 10% (brez vsh drugih or-
ganizacij in druStev) Ijudi. je z
njimi res težko sestaviti organe
in komisije, ne da bi se pojav-
Ijali eni in isti. ki sčasoma zara-
di preobremenjenosti svojega
dela ne opravljajo kot bi bilo
treba. Takšne dvome in težave
naj bi poskušalo rešiti pred-
sedstvo KK SZDL. skupaj z
drugimi odgovornimi Ijudmi iz
vodstva KS. IRENA LOŽAR


